

# BG-R201消泡剂

## Defoamer

### 特点/Characteristic:

该产品系脂肪烃、乳化剂及无机物的混合物，属非硅酮类消泡剂。

本产品是一种液体广谱消泡剂。专用于水性涂料、水性油墨及胶乳粘合剂体系。

The product is non-silicone and wide-ranging liquid defoamer that the mixture of fatty hydrocarbon、emulsifier and inorganic compound .

It is suitable for water-base coating .Water-base printing ink and latex adhesive system.

### 用途/Uses:

BG-R201对各种合成乳液体系均有效。具有优异的持久性而不会产生表面缺陷或影响漆膜外观。可在乳胶漆制造过程中任一阶段加入。

建议用量为0.2~0.3%

BG-R201 is effective to all kinds of synthetic emulsion system and present superior constancy while causing no surface flaw or negative impact on the appearance of paint film .The product is added in any stage of manufacturing latex paint.

The recommended dosage is 0.2-0.3%.

### 技术指标/Technical index:

外观 Appearance	乳白至浅黄不透明液体 Cream-light yellow liquid	含水量% Moisture%	0~0.3
密度 Density 20°C, g/cm <sup>3</sup>	0.84~0.89	活性物质% Active substance%	100
粘度 Viscosity 25°C, mPa·S	500~1200	离子特性 Ionic characteristic	非离子 Non-ionic

### 注意事项/Note:

性质不受霜冻影响。本产品宜贮存在10~35°C之间。如受冻，可室温下融化，绝不可直接加热，使用前应搅拌。

The frost not affect to the product property .BG-R201 store in 10-35°C .If the frozen condition the product can melting in rt ,but not can direct heating .It ought to stirr before use.